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JEGYZŐKÖNYV 

Készült: Biatorbágy Város Önkormányzat Képviselő-testületének Településfejlesztési Bizottsága 
2015. december 1. napján 16:00 órakor a Városházán megtartott munkaterven kívüli nyílt üléséről. 

Jelen vannak: 

Kecskés László  bizottság elnöke  
Balázs-hegedűs Zoltán bizottság tagja 
Tálas-Tamássy Richárd bizottság tagja  
 
Tarjáni István polgármester 
Szakadáti László alpolgármester  
dr. Kovács András jegyző 
dr. Locsmándi Zsófia jegyzőkönyvvezető 
 
Varga-Ötvös Béla tervező 
 
Kecskés László: Köszönti a jelenlevőket, megállapítja, hogy a bizottság 3 jelenlévő taggal 
határozatképes, felkéri Tálas-Tamássy Richárdot a jegyzőkönyv hitelesítésre, aki azt elfogadja, az 
ülést megnyitja, majd felteszi szavazásra a napirendet.  

Szavazás:  

A bizottság 3 igen szavazattal (3 bizottsági tag volt jelen a szavazáskor) elfogadta a módosított 
napirendet. 

Napirend 

1) Integrált Településfejlesztési Stratégiáról  

2) A termelői piac üzemeltetőinek váltásáról  

3) Csoportos villamos energia beszerzés tárgyú közbeszerzési eljárás lezárásáról (zárt ülés) 

1) Integrált Településfejlesztési Stratégiáról  
 
Szakadáti László: A Szövetség Biatorbágyért előterjesztésében azt látja, hogy csúszkálnak a 
stratégia és a koncepció között. Jól látható, hogy mikor vannak stratégiai igényeik és mikor vannak 
olyan praktikus igényeik, amelyek egy költségvetési koncepció részei  pl. a Kolozsvári utcai sporttelep 
fejlesztésnél elmondja, hogy parkoló és úthálózat fejlesztés. A stratégiai cél a sporttelep fejlesztés de 
a továbbiak, már a stratégiához hozzá tartozó dolgok, hisz ezek értelemszerűen kellenek a sporttelep 
használatához. Azt javasolja, hogy úgy menjenek végig ezeken a pontokon, hogy melyek azok, 
amelyek stratégiai elemek, és melyek azok, amelyek az adott fejlesztési területnek a részletei. Az 1. 
pont rendben van, az stratégiai igény, a 2-nál már megállna, mert miért jelentik ki, hogy eleve 
térítésmentesnek kell lennie valamennyi sportolási lehetőségnek. Nem tudják, hogy egyáltalán 
képesek lesznek-e ezt ellátni ingyenesen, attól is függ, hogy milyen szinten szeretnék ezt biztosítani, a 
szinttől függ. Csak a térítésmenteséggel van baja, a többi kiegészítéssel nincs. A térítésmentesség 
akkor jöhet szóba, ha a városnak mindenre van pénze. 
 
Kecskés László: 16:33-kor szünetet rendel el.  
 

SZÜNET 
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Kecskés László: 17:09-kor folytatódik az ülés. A vitát lezárta és a 2015. október 01. napján Bodorkos 
Ádám és Lóth Gyula által tett - és Varga-Ötvös Béla által kiegészített – észrevételek egyes pontjaira 
tett javaslatokat külön teszi fel szavazásra. Az 1. pontot támogatásra javasolja, felteszi szavazásra a 
javaslatát.  
 
Szavazás: 
 
A bizottság 3 igen szavazattal (3 bizottsági tag volt jelen a szavazáskor) támogatja az 1. pontot.  
 
Kecskés László: A 2. pontot azzal a módosítással javasolja támogatni, hogy a „térítésmentesség” 
kerüljön törlésre, mert annak eldöntése a szakbizottság feladata lesz, felteszi szavazásra a javaslatát. 
 
Szavazás: 
 
A bizottság 3 igen szavazattal (3 bizottsági tag volt jelen a szavazáskor) a 2. pontot azzal a 
módosítással javasolja támogatni, hogy a „térítésmentesség” kerüljön törlésre, mert annak eldöntése a 
szakbizottság feladata lesz. 
 
Kecskés László: A 3. pontot támogatásra javasolja, felteszi szavazásra a javaslatát.  
 
Szavazás: 
 
A bizottság 3 igen szavazattal (3 bizottsági tag volt jelen a szavazáskor) támogatja a 3. pontot.  
 
Kecskés László: A 4. pontot támogatásra javasolja, felteszi szavazásra a javaslatát.   
 
Szavazás: 
 
A bizottság 3 igen szavazattal (3 bizottsági tag volt jelen a szavazáskor) támogatja a 4. pontot.  
 
Kecskés László: Az 5. pontot azzal a módosítással javasolja támogatni, hogy a „térítésmentesség” 
kerüljön törlésre, mert annak eldöntése a szakbizottság feladata lesz, felteszi szavazásra a javaslatát. 
 
Szavazás: 
 
A bizottság 3 igen szavazattal (3 bizottsági tag volt jelen a szavazáskor) az 5. pontot azzal a 
módosítással javasolja támogatni, hogy a Katalin-hegy mellett e pont alá vegyék fel a Peca tavat, 
valamint a „városrész infrastrukturális fejlesztése” szövegrész egészüljön ki a következővel „(alternatív 
közművesítés)” 
 
Kecskés László: A 6. pontot nem javasolja támogatásra, mert az nem stratégiai cél, felteszi 
szavazásra a javaslatát. 
 
Szavazás: 
 
A bizottság 3 igen szavazattal (3 bizottsági tag volt jelen a szavazáskor) nem támogatja a 6. pontot, 
mert az nem stratégiai cél. 
 
 
Kecskés László: A 7. pontot nem javasolja támogatásra, mert az nem stratégiai cél, ezzel 
összefüggésben azonban javasolja, hogy a KÖZÖSSÉG- ÉS EMBERI ERŐFORRÁSFEJLESZTÉS 
pont alá (19. oldal) a 12 osztályos középiskola is kerüljön be, felteszi szavazásra a javaslatát. 
 
Szavazás: 
 
A bizottság 3 igen szavazattal (3 bizottsági tag volt jelen a szavazáskor) nem támogatja a 7. pontot, 
mert az nem stratégiai cél, ezzel összefüggésben azonban javasolja, hogy a KÖZÖSSÉG- ÉS 
EMBERI ERŐFORRÁSFEJLESZTÉS pont alá (19. oldal) a 12 osztályos középiskola is kerüljön be. 
 
Kecskés László: A 8. pontot nem javasolja támogatásra, mert az stratégiai cél, felteszi szavazásra a 
javaslatát. 
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Szavazás: 
 
A bizottság 3 igen szavazattal (3 bizottsági tag volt jelen a szavazáskor) nem támogatja a 8. pontot, 
mert az nem stratégiai cél. 
 
Kecskés László: A 9. pontot támogatásra javasolja, felteszi szavazásra a javaslatát.  
 
Szavazás: 
 
A bizottság 3 igen szavazattal (3 bizottsági tag volt jelen a szavazáskor) támogatja a 9. pontot.  
 
Kecskés László: A 10. pontot nem javasolja támogatásra, mert az nem stratégiai cél, felteszi 
szavazásra a javaslatát. 
 
Szavazás: 
 
A bizottság 3 igen szavazattal (3 bizottsági tag volt jelen a szavazáskor) nem támogatja a 10. pontot, 
mert az nem stratégiai cél. 
 
Kecskés László: Szakadáti László által tett észrevételeket, az alábbiak szerint javasolja elfogadásra:  
KÖZÖSSÉG- ÉS EMBERI ERŐFORRÁSFEJLESZTÉS (19. oldal) a következő 5. ponttal egészüljön 
ki: 5. Emberi tudatosság és önismeret fejlesztése. Az előző javaslaton felül az észrevételekben Varga-
Ötvös Béla által adott válaszokat támogatni javasolja. Felteszi szavazásra a javaslatot. 
 
Szavazás: 
 
A bizottság 3 igen szavazattal (3 bizottsági tag volt jelen a szavazáskor) az alábbiak szerint támogatja 
Szakadáti László által tett észrevételeket: KÖZÖSSÉG- ÉS EMBERI ERŐFORRÁSFEJLESZTÉS (19. 
oldal) az alábbi 5. ponttal egészüljön ki: 5. Emberi tudatosság és önismeret fejlesztése. Az előző 
javaslaton felül az észrevételekben Varga-Ötvös Béla által adott válaszokat a bizottság támogatja. 
 
Kecskés László: A most hozott döntéseket egyben teszi fel szavazásra. 
 
Szavazás:  
 
A bizottság 3 igen szavazattal (3 bizottsági tag volt jelen a szavazáskor) az alábbi határozatot hozta:  
 

Biatorbágy Város Önkormányzata Képviselő-testülete 
Településfejlesztési Bizottságának 

134/2015. (XII.01.) határozata 
 

Integrált Településfejlesztési Stratégiáról  
 
A Településfejlesztési Bizottság megtárgyalta az Integrált Településfejlesztési Stratégiáról szóló 
előterjesztést és a határozati javaslatot az alábbi módosításokkal javasolja elfogadásra. 
 
A 2015. október 01. napján Bodorkos Ádám és Lóth Gyula által tett - és Varga-Ötvös Béla által 
kiegészített - észrevételeket, az alábbiak szerint javasolja elfogadásra:  
1. pontot támogatja; 
2. pontot azzal a módosítással támogatja, hogy a „térítésmentesség” kerüljön törlésre, mert annak 

eldöntése a szakbizottság feladata lesz; 
3. pontot támogatja; 
4. pontot támogatja; 
5. pontot azzal a módosítással támogatja, hogy a Katalin-hegy mellett e pont alá vegyék fel a Peca 

tavat, valamint a „városrész infrastrukturális fejlesztése” szövegrész egészüljön ki a következővel 
„(alternatív közművesítés)”; 

6. pontot nem támogatja, mert az nem stratégiai cél; 
7. pontot nem támogatja, mert az nem stratégiai cél, ezzel összefüggésben azonban javasolja, hogy 

a KÖZÖSSÉG- ÉS EMBERI ERŐFORRÁSFEJLESZTÉS pont alá (19. oldal) a 12 osztályos 
középiskola is kerüljön be. 

8. pontot nem támogatja, mert az nem stratégiai cél; 
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9. pontot támogatja; 
10. pontot nem támogatja, mert az nem stratégiai cél. 

 
Szakadáti László által tett észrevételeket, az alábbiak szerint javasolja elfogadásra:  
KÖZÖSSÉG- ÉS EMBERI ERŐFORRÁSFEJLESZTÉS (19. oldal) az alábbi 5. ponttal egészüljön ki:  
5. Emberi tudatosság és önismeret fejlesztése 
A fenti javaslaton felül az észrevételekben Varga-Ötvös Béla által adott válaszokat támogatja a 
bizottság. 
 
2) A termelői piac üzemeltetőinek váltásáról. 
 
Sólyomvári Béla: Hozzászólás nem volt, a határozati javaslatot tette fel szavazásra.  
 
Szavazás:  
 
A bizottság 3 igen szavazattal (3 bizottsági tag volt jelen a szavazáskor) az alábbi határozatot hozta:  
 

Biatorbágy Város Önkormányzata Képviselő-testülete 
Településfejlesztési Bizottságának 

135/2015. (XII.01.) határozata 
 

A termelői piac üzemeltetőinek váltásáról   
 
A Településfejlesztési Bizottság megtárgyalta a termelői piac üzemeltetőinek váltásáról szóló 
előterjesztést és támogatja a határozati javaslat elfogadását. 
 
További hozzászólás nem volt, a bizottság elnöke 18 óra 05 perckor zárt ülést rendelt el.  

 
 

kmf. 
 
 
 
 
 

 Kecskés László Tálas-Tamássy Richárd 
 levezető elnök  bizottsági tag 


